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انتخابات تمام الکترونیک 
 در انتظار تایید 
شورای نگهبان

معاون مرکز توســعه دولت الکترونیــک و فناوری 
اطلاعات وزارت کشــور، ســرعت، صحت و دقت 
را از مهم تریــن آثار انتخابات الکترونیکی دانســت 
و از تلاش این وزارتخانه بــرای برگزاری انتخابات 
تمام الکترونیک انتخابات ریاست جمهوری ۹۵ در 

صورت تایید شورای نگهبان خبر داد.
علیرضا براتی در گفت وگو با ایســنا با اشاره به فواید 
انتخابــات الکترونیکــی اظهــار کــرد: انتخابات 
الکترونیــک هزینه های جانبی ماننــد چاپ تعرفه 
و عوامل انســانی کــه تا چند روز پــس از انتخابات 
در شــعبه درگیــر شــمارش آرا هســتند را کاهش 
می دهد، اما مهم ترین دستاورد و ویژگی انتخابات 
الکترونیــک ســرعت، صحت و دقت اســت، زیرا 
گاهــی پیــش می آیــد که حتی تــا ســه روز پس از 
انتخابات نتایج اعلام نمی شــود، ولی با انتخابات 
الکترونیــک حداقــل تــا یکــی دو ســاعت پس از 

انتخابات نتایج اعلام می شود.
وی با اشــاره به اولین و مهم ترین تجربه انتخابات 
الکترونیــک وزارت کشــور در انتخابــات مجلس 
شــورای اســلامی ســال ۱۳۹۰، اظهار کــرد: در 
ســال ۹۰، ۱۴ حوزه انتخابی ما با موافقت شورای 
نگهبان با این تجهیزات به صورت تمام الکترونیک 
برگــزار و بلافاصلــه پس از پایــان رای گیری نتایج 
اعلام شــد و کار حوزه ها به پایان رســید. پس از آن 
تجربه ما نظرات صاحب نظران شــورای نگهبان را 
جمع کردیم، تجهیزات را با کیفیت بهتر ســاختیم 
و آماده ایم تا در صورت تایید برای انتخابات ســال 

آینده از آنها استفاده کنیم.
معاون مرکز توســعه دولت الکترونیــک و فناوری 
اطلاعــات وزارت کشــور ادامــه داد: ســال آینده 
دو انتخابــات داریم، انتخابات ریاســت جمهوری 
و انتخابات شــورای اســلامی شــهر و روســتا که 
ناظر آن مجلس شــورای اســلامی است و با توجه 
بــه رغبت و توجــه مجلــس امیدواریــم انتخابات 
شــوراها حتمــا الکترونیکــی برگــزار شــود، البته 
 علاقه مندیــم هر دوی این انتخابــات الکترونیکی 

شوند.
وی با بیــان اینکه به خاطر امنیــت در هیچ فرآیند 
انتخابات از اینترنت استفاده نمی شود و ۲۴ فرآیند 
کامــلا الکترونیکی در بســتر و یک شــبکه امن و 
اختصاصی انجام می شــود که امکان هک و نفوذ 
در آن وجود نداشته باشد، اظهار کرد: ما یک شبکه 
ارتباطــی پیش بینی کردیم که بیش از ۹۷ درصد از 
حدود ۵۰ هزار شعبه اخذ رای موجود در انتخابات  
گذشته به صورت آنلاین با ســتاد انتخاباتی کشور 
متصل شــده و شــماره ملی رای دهندگان و احراز 
هویت آنها به صورت آنلاین در وزارت کشور انجام 

می شد.
معاون مرکز توســعه دولت الکترونیــک و فناوری 
اطلاعات وزارت کشــور با بیان اینکه این وزارتخانه 
تمــام تلاش خود را انجام داده تا برای ســال آینده 
انتخابات در حوزه هایی که تجهیزات وجود دارد به 
صورت الکترونیکی برگزار شود، گفت: تجهیزاتی 
که در حال حاضر ســاخته شــده برای کل کشــور 
نیســت و برای ۳۰ درصد کشور ساخته شده اما اگر 
دولت تشخیص داده و اعتبارات لازم را اختصاص 
دهــد و تجهیزات از نظر فنــی و اجرایی مورد تایید 
ناظران شورای نگهبان قرار گیرد، ما امکان ساختار 
کل کشــور را داریــم و تجهیزات طــوری طراحی 
شــدند که حداکثر تا ۱۰ ســال آینده و برای تمامی 

انتخابات ها قابل استفاده هستند.

 مشکل مالی طرح تحول سلامت 
و اختلافات دو وزیر کابینه روحانی

پول درمان کارگران در جای دیگر هزینه می شود

در هفته های گذشته اختلافات دو وزیر بهداشت و رفاه دولت روحانی و دستگاه 
های زیرمجموعه شان به بیشترین میزان خود رسیده است. اختلافاتی که علت 
اصلی آن بحث بودجه برای پیشبرد طرح تحول سلامت است. این اختلافات در 
روزهای اخیر تا جایی رسانه ای و حاشیه ساز شده است که سید حسن هاشمی 
وزیر بهداشــت، درمورد هزینه کرد پول کارگران در جایی غیر درمانی از سوی 
سازمان تامین اجتماعی سخن گفت و اینکه سلامت مردم را به »یک مجموعه 
اقتصادی« سپرده ایم، ظلم به مردم خواند. هرچند علی ربیعی نیز درمقابل این 
تهمت ها سکوت نکرد و گفت تمام حساب های سازمان تامین اجتماعی شفاف 
اســت. در عین حال رسانه های منتقد دولت نیز در این بین از فرصت استفاده 
کــرده و در ادامه هجمه علیه طرح تحول ســلامت، بر آتش اختلافات این دو 
وزارتخانه می دمند. تا جایی که امروز اظهاراتی منتسب به وزیر بهداشت درمورد 

استیضاح وزیر رفاه مطرح کردند. شایعه ای که البته تکذیب شد. 

پولدرمانکارگراندرجایدیگرهزینهمیشود
اواســط آذر بــود که ســخنگوی وزارت بهداشــت در مجلس گفــت که طبق 
محاســبات این وزارت خانه در دو دهه گذشته ســهم بیمه درمان کارگران در 

جای خود هزینه نشده است.
ایرج حریرچی تاکید کرد: یک سئوال کوتاه مطرح می کنیم و آن این است پولی 
که از کارگر گرفته می شود آیا برای سلامت آنها هزینه می شود یا خیر، همچنین 
درخواست داریم که افرادی که خود در این مسند در سال های گذشته بودند و 

همچنین سازمان های مربوطه باید در این زمینه پاسخگو باشند.
حریرچی یادآور شد: محاسبات ما بر این نکته اشاره دارد که در دو دهه گذشته 
ســهم بیمه درمان کارگران در جای خود هزینه نشده است و همچنین از سال 
۹۲ تا ۹۵ از ۹ بیســت و هفتم، ۱۱ هزار و ۱۰۵ میلیارد تومان در غیر بهداشــت 
و درمان هزینه شــده است، به گونه ای که ۲ هزار و ۱۵ میلیارد تومان در سال 
۹۲، ۲ هزار و ۱۹۵ میلیارد تومان در ســال ۹۳، ۲ هــزار و ۵۵۶ میلیارد تومان 
در ســال ۹۴ و پیش بینی می شــود که حدود ۴ هزار و ۳۴۰ میلیارد تومان در 
ســال ۹۵ در درمان کارگران هزینه نشده است حال درخواست ما این است که 
این موضوع شــفاف سازی شود. پس از آن نیز این ادعا از سوی وزیر بهداشت 
تکرار شد. وزیر بهداشت در پاسخ به سوال یکی از خبرنگاران درخصوص عدم 
ارائه خدمات درمانی بر خلاف وزارت نفت، توســط تامین اجتماعی با توجه به 
جمعیت کارگری این منطقه، گفت: جواب این ســوال را باید مســئولان تامین 
اجتماعی بدهند اما شــخصا معتقدم اگر در طول ســالهای گذشته، حق بیمه 
درمانی کارگران این مناطق، صرف درمان شده بود شرایط امروز کشور و مناطق 
مختلف، با امروز متفاوت بود.   هاشمی در حاشیه بازدید خود از بیمارستان توحید 

جم وابسته به وزات نفت اظهار داشت: اگر میزان رقمی را که کارگران استان و 
منطقه عسلویه و جم به صندوق درمان تامین اجتماعی پرداخت می کنند، در 
محلی جمع شــود که افراد مختلف آن را ببینند شرایط درمان کشور بهبود می 
یابد، من رقم سهم درمان بیمه تامین اجتماعی را می دانم و خیلی بیش از آن 

چیزی است که فکرش را بکنید.  

حسابهایتامیناجتماعیشفافاست
اما وزیر رفاه در پاسخ این اتهام ها را تکذیب و بر شفافیت حساب های سازمان 
تامین اجتماعی تاکید کرد. ربیعی گفت: این حرف درست نیست روزی که من 
بــه وزارتخانه کار آمدم بودجه تامین اجتماعی 8 هزار میلیارد تومان بود و امروز 
به ۱8 هزار میلیارد رسیده که این رقم بسیار قابل توجه است. بنده می توانم تمام 
حسابرسی های تامین اجتماعی را شفاف نشان دهم تمام هزینه های درمان در 
بخش درمان هزینه می شود حتی بیشتر از آن. در حقیقت ما ۲۷.۷ درآمدی که 
به دست می آوریم را باید در بخش درمان، از کار افتادگی و غرامت هزینه کنیم 

و ۲۷.۲ را صرف پرداخت مستمری به بازنشستگان می شود. 
 ربیعی تصریح کرد: ۷۲ هزار میلیارد بودجه تامین اجتماعی در سال ۹۵ بود و 
مــا باید ۷ هزار میلیارد از مالیات ها دریافت می کردیم که با توجه به وضعیت بد 
بازار این مبلغ دریافت نشده است و ما فقط ۴۲ هزار میلیارد تومان از مردم جمع 

کردیم که همان را هم باید صرف پرداخت مستمری می کردیم
وزیــر رفاه تایکد کرد: پول درمان کجا مــی رود؟ برخی می گویند پول درمان را 
ســرمایه گذاری کردیم که باید بگویم حتی ما پول ســرمایه گذاری را به بخش 
درمان پرداخت کردیم. بنده وام گرفتم و شــرکت ها را گرو گذاشتم و به درمان 
پرداخت کردم. پس تاکید می کنم که تمام پول درمان برای درمان خرج می شود 
و حتــی به جای ۲۷.۷ ما ۲۷.۹ پرداخــت کرده ایم. وقتی می گویند پول درمان 

کجا رفته مانند این است که یکسری آدم فاسد در این وزارتخانه نشسته اند. 

وزارتبهداشتبابتطلبخودساخته
برایفقراشاخوشانهمیکشند

همچنین امروز علیرضا با انتقاد از اظهارنظر سخنگوی وزارت بهداشت درباره 
تخصیص ۹ درصد دریافتی بیمه ها به درمان و طرح تحول سلامت اعلام کرد: 
آقای حریرچی بســیار بی ربط فرمودند و به همین صراحت بنویسید که کسانی 

که اطلاع کافی و علم و دانش دقیق درباره مسائل ندارند، اظهارنظر نکنند. 
علیرضا محجوب گفت: ســازمان تنها حق دارد ۷ درصد از ۹ بیست و هفتم را 

هزینه کند چرا که دو درصدجهت آتیه درمان بازنشستگان است. 
عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: در جریان 

طرح ســوال از وزیر بهداشــت به آقای قاضی زاده هاشمی توضیح دادم آنچه 
که محاسبات نشــان می دهد منابعی که سازمان تامین اجتماعی باید تا پایان 
ســال به عنوان ۷ درصدوصولی ها خرج درمان کند تقریبا به اتمام رســیده و از 
هم اکنون بدانید که هزینه های بخش درمان بیشتر از منابع بودجه بوده است. 
رییس فراکســیون کارگری مجلس ادامه داد: با این حساب هزینه های سربه 
فلک کشــیده و روزافزون که وزارت بهداشــت بیش از منابع بار کرده مشکل زا 
اســت و منابع ســازمان قادر به تحمل بار بیشتر نیســت. لطفا وزارت بهداشت 

فکری به حال این منابع مورد نیازش کند. 
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اسلامی همچنین اضافه کرد: وزارت 
بهداشت از سال ۶8 بابت اجرای طرح الزام سازمان که توسط مجلس مصوب 
شده به سازمان تامین اجتماعی بدهکار است و ریالی بابت سرانه هر بیمه شده 
که باید تقبل و پرداخت می کرد، نه اعلام بدهی کرده و نه پرداخت کرده است. 
ضمن اینکه گویا کارگران از ســیاره دیگری آمده اند که از یک درصد مالیات بر 
ارزش افزوده هیچ ســهمی به آنان تعلق نمی گیرد! البته امیدوارم وزیر محترم 
بهداشت این مورد را نیز به گردن وزیراقتصاد و سازمان امور مالیاتی نیندازد! 

محجوب افزود: مبلغ ســرانه ای )بنا بر محاســبات( که از ســال ۶8 تاکنون 
می بایســت به ســازمان پرداخت می گردید حدود صد هزار میلیارد تومان شده 
که در واقع بدهی وزارت بهداشت است. وزارت بهداشت بهتر است به جای این 

مصاحبه ها و اظهارنظر ها بخشی از این بدهکاری را بدهد. 
عضو فراکسیون امید مجلس همچنین خاطرنشان کرد: در جلسه ای که آقای 
قاضی زاده  هاشمی برای پاسخگویی به سوال بنده به کمیسیون بهداشت آمد از 
بنده سوال کرد که چرا سازمان تامین اجتماعی مبلغ ۹ بیست و هفتم را پرداخت 
نکرده که من پرســیدم این مبلغ چه میزان اســت و آقای وزیر گفتند ۲۵ هزار 
میلیارد تومان که بنده پاسخ دادم حساب شما غلط است چرا که اولا ۲درصد از 
این ۹ درصد درمان آتیه بیمه شدگان است که این مبلغ باید در زمان بازنشسته 
شــدن پرداخت شــود. ضمن اینکه هنوزحداقل ۳۰درصد حق بیمه ها وصول 
نشده اســت! و ثانیا تعهدات ایجادی بخش درمان سازمان از ۱۴8۰۰میلیارد 
تومان عبور کرده اســت و ثالثا حتی اگربه فرض محال همه مبالغ وصول شود 
و آن دســته از وصولی هایی که ســهم درمان ندارند نیز کسر شود؛ باز ۲۵هزار 

میلیارد نمی شود! 
محجوب تصریح کرد: بنابراین حســاب های وزارت بهداشت به درد خودشان 
می خــورد. ما می گوییم دولــت بیش از ۱۲۰هزار میلیارد تومان به ســازمان و 
درواقع به چهل میلیون ایرانی بدهکار است. اما یک وزارتخانه دولت بابت یک 
طلب کوچک خودســاخته در قیاس با آن حجم سنگین بدهی برای فقرا شاخ 

و شانه می کشند. 

برخیخواصدچارلغزشهایغیرقابلجبرانیشدهاند
سردار غیب پرور رئیس سازمان بسیج مستضعفین گفت: دشمنان نظام اسلامی با حربه نخ نمای اختلاف افکنی در فتنه ۱۳88 به دنبال برانداری جمهوری اسلامی ایران بودند. وی با تأکید بر اینکه نظام اسلامی از بدو پیروزی خود 
در بهمن ۱۳۵۷ همواره در معرض تهدیدات دشمنان بیرونی و برخی عوامل داخلی آنان بوده است، گفت: برخی خواص انقلاب اسلامی به خاطر تحلیل های غلط عملًا از خط ولایت فاصله گرفته و در فتنه هایی که پیش آمده دچار 

لغزش های غیر قابل جبرانی شده اند. 
غیــب پــرور با اشــاره به حوادث پس از انتخابات ریاســت جمهوری ســال ۱۳88 افــزود: اگر تدابیر حکیمانه رهبر معظم انقلاب اســلامی و حضور مردم و بســیجیان در مقابــل آن فتنه عظیم و خصوصاً در ۹ دیمــاه ۱۳88 نمی بود، 
امــروز سرنوشــت انقــلاب و کشــور طور دیگری رقم می خورد. جانشــین فرمانده کل ســپاه در امور بســیج، نهــم دیماه را جلوه ای از بــرکات الهی بر این ملت دانســت و گفت: ۹ دی ماه باطل الســحر فتنه بود کــه در آن ایام، پس از 
 مــاه هــا تبلیغــات ســنگین علیه نظام و انقلاب اســلامی هنگامی مردم احســاس کردند که هدف از آشــوب های خیابانی اســلام و اصل نظام اســلامی می باشــد، با حضــوری کم نظیر وحدت و انســجام خود را بــه رخ بدخواهان 

این ملت کشیدند.
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پیگیری روز

تفحص از شهرداری در مواردی که ماهیت قضایی ندارد بلامانع است
پس از انتشار اسنادی مبنی بر تخلف در واگذاری املاک از سوی شهرداری تهران، برخی از نمایندگان خواستار تحقیق 
و تفحص از این مجموعه شدند. موضوعی که به حضور قالیباف در کمیسیون عمران منجر شد، اما این کمیسیون سوال 
از شــهردار تهران درمورد موضوع واگذاری ها را به پاسخ هیئت رئیسه مجلس به استعلام این کمیسیون منوط کرد. 
چراکه به گمان هیئت رئیسه این کمیسیون چون درخصوص این املاک پرونده قضایی در جریان است، مجلس حق 
ورود به آن را ندارد.  حالا یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفت که طبق پاسخ هیئت رئیسه مجلس 
به استعلام کمیسیون عمران تحقیق و تفحص از شهرداری تهران در مواردی که ماهیت قضایی ندارد بلامانع است.

عبدالکریم حسین زاده در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: تحقیق و تفحص از شهرداری تهران شامل سه محور واگذاری املاک، تغییر کاربری ها و مدیریت 
و میزان تطابق طرح جامع و تفسیری با هم بود که یکی دید مالی و دیگری مدیریتی و دیگری فنی را دنبال می کند و هر کدام حائز اهمیت است.

وی افــزود : برخــی از همکاران گفتند که طبق آیین نامه مجلس اگر پرونده قضایی در مورد موضوعی که برای تحقیق و تفحص ارجاع شــده وجود 
داشــته باشــد تحقیق و تفحص باید متوقف شــود تا پاسخ دستگاه قضایی داده شود. بر همین اســاس بخش واگذاری املاک در تحقیق  و تفحص 
متوقف ماند و کمیســیون  عمران در این رابطه از هیئت رئیســه مجلس اســتعلام کرد. نماینده مردم نقده و اشــنویه در مجلس اضافه کرد:  آنچه در 
شعبه ۱۵ در مورد املاک شهرداری در جریان است مربوط به املاک واگذار شده به مدیران شهرداری است در حالی که موضوع تحقیق  و تفحص 

کلان تر است و چتر بررسی آن همه واگذاری ها اعم از مدیران شهری و غیره را در بر می گیرد.

واکنش روز

انتشار ویدئوی دست فروشی مادر شهید با اهداف خاص و سیاه نمایی بوده است
در پی انتشار ویدئویی از یک مادر شهید که دست فروشی می کند، مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران شهرستان های 
استان تهران نادر نصیری در این خصوص به ایسنا توضیح داد: یکی از سایت ها با مادر شهید دست فروش در شهرری 
مصاحبه کرده که به نظر می رسد این مصاحبه با اهداف خاصی انجام و منتشر شده است، چون اساسا آنچه در فیلم بیان 
می شود با واقعیت شرایط زندگی آن مادرِ عزیز منطبق نیست و اساسا حقیقت ندارد و سایت مورد نظر اقدام به فرافکنی 
و ســیاه نمایی کرده اســت. نصیری توضیح داد: در این زمینه یکی از محدودیت هایی که بنیاد شهید و امور ایثارگران 
دارد، این است که بنا به دلایل اخلاقی و در نظر گرفتن شرایط رازپوشی در راستای حفظ کرامت و شأن خانواده های 

ایثارگر، نمی توانیم حقایق زندگی شــان را بازگو کنیم. اما در این زمینه باید توضیحاتی بدهم؛ چراکه این مادر شــهید یک واحد مسکونی شخصی ۷۲ 
متری در شــهرری دارد و یک واحد مســکونی ۹۰ متری دیگر نیز توســط تعاونی مسکن ارتش در پاکدشت برای ایشان آماده شده که گویا اختلافاتی 
وجود دارد و بنیاد شهید در تلاش است که این موضوع حل شود. وی خاطرنشان کرد: علاوه بر این، همین مادر بازنشسته است و مستمری دریافت 
می کند؛ علاوه بر این مستمری، حقوقی نیز از سوی بنیاد شهید و امور ایثارگران به او پرداخت می شود که مجموعه این دو دریافتی ها برای یک مادر 
کفایت می کند. البته این مادر شــهید و فرزندش پس از دیداری که ما با آنها داشــتیم، بیان کردند که از سوی فردی که فیلم را از آنها تهیه کرده  فریب 
خورده اند و از انتشــار آن اظهار تأســف و پشیمانی کرده اند. نصیری یادآور شد: این مادر شــهید هزینه های درمانی نیز دریافت می کند و در قالب دو 

سیستم بیمه ای یعنی بیمه پایه و همگانی و مکمل بدون محدودیت تحت پوشش بنیاد شهید و امور ایثارگران است.


